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InterDelacia

w imieniu mieszkaricdw wlocfawka, zwracam sie z prosbq o przeanarizowanie moiriwosci
usuniqcia drzewa, kt6re znajduje sie w pasie ruchu drogowego przy skrzyiowaniu uric Broniewskrego
i Zbiegniewskiej (w pobli2u Kojciola 6w. Maksymiliana).

Mieszka^cy, kt6rzy zglosiri siQ do mnie z tym probremem podkreiraiQ, ie drzewo to zagraiabezpieczehstwu pieszych i zmotoryzowanvch.


